
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 97
van ANDRIES GRYFFROY
datum: 1 februari 2019

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN BEGROTING, FINANCIËN EN ENERGIE

Zonnekaart  -  Gebruik

De Vlaamse overheid investeert in hernieuwbare energie en zet in de eerste plaats in op 
zon, wind en warmte. Om de zonne-energie maximaal te benutten, werkte de minister 
een zonneplan uit dat in juni 2016 werd voorgesteld. Daarin formuleerde de minister de 
ambitie om één zonnepaneel per Vlaming te realiseren. Een belangrijk onderdeel in dit 
plan is de sensibilisering van de Vlamingen om te investeren in zonne-energie.

In dit plan werd ook de zonnekaart aangekondigd. Op een website kunnen de Vlamingen 
nagaan of hun dak geschikt is voor zonnepanelen of voor een zonneboiler. De zonnekaart 
werd in maart 2017 gelanceerd.

1. Hoeveel unieke bezoekers hebben de zonnekaart per maand en in totaal in 2018 
geraadpleegd? Hoeveel PV-projecten werden er gesimuleerd?

2. Hoe evalueert de minister het gebruik van de zonnekaart?
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van ANDRIES GRYFFROY

1. In 2018 is de zonnekaart 171.288 maal voor één of meerdere adressen geraadpleegd. 
Het aantal raadplegingen per maand gaat in bijlage. Uit het aantal raadplegingen 
kunnen we niet afleiden hoeveel van deze raadplegingen uiteindelijk hebben geleid tot 
de plaatsing van zonnepanelen. 

2. Ik evalueer het gebruik van de zonnekaart als zeer positief. Het blijft een geprezen en 
veelgebruikte tool. We merken ook dat bijvoorbeeld makelaars het resultaat van de 
zonnekaart voor de woning toevoegen bij de waardebepaling. We zullen er blijven aan 
werken om elke Vlaming vertrouwd te maken met de zonnekaart. De integratie ervan 
in de woningpas en het vernieuwde EPC zullen daar ongetwijfeld toe bijdragen.

BIJLAGE

Aantal raadplegingen van de zonnekaart op energiesparen.be in 2018 per maand


